
PROTOKÓŁ nr 81 
 

Z posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 21.11.2022 roku o godz. 1800. 

 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarła przewodnicząca Komisji p. Katarzyna Frankiewicz.  

Przewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad . 

Komisja postanowiła dołączyć: 

p. 3.7. –pismo p. Jana Zabagło z dn. 21.11.2022r. dot. istniejącego ciągu pieszego /chodnika/ od ul. Juliusza 

Kleinera do Alei Solidarności węzeł komunikacyjny tramwajowo-autobusowy MPK ,,Kombinat”. 

W głosowaniu: Za-jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

 

a.d.3.1. mail p. Pawła Mleczko z dn. 10.11.2022 dot. rewitalizacji chodników, przestrzeni. 

Głos zabrali : K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Rajski,  

Komisja kieruje pismo do ZDMK oraz ZZM o wycenę zadań. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.2.mail p. Pawła Mleczko z dn. 15.11.2022 dot. Ul. Niebyłej 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Stroński, S. Adamczyk 

Pismo w tej sprawie zostało już wysłane do Pana Prezydenta.  

Ponadto na podstawie pozytywnej opinii Komisji Budownictwa powstanie uchwała. 

Dodatkowo zostanie przesłany mail p. Pawła Mleczko do PINB. 

Zaopiniowano pozytywnie -jednogłośnie. 

 

a.d.3.3.Pismo GS-01.6840.187.2022.4 z dn. 17.11.2022r. dot. sprzedaży nieruchomości przy ul. Poniatowskiego. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, A. Dziedzic, Z. Gawłowski.  

Komisja po zapoznaniu się z pozytywną opinią radnego z okręgu p. Zygmunta Gawłowskiego również opiniuje 

pozytywnie. 

Na podstawie pozytywnej opinii Komisji Budownictwa zostanie przygotowana Uchwała Zarządu-jednogłośnie. 

 

a.d.3.4. Pismo IT.410.36.2022 z dn. 15.11.2022r. dot. budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej w 

ul. Kalwińskiej. 

Głos zabrali K. Frankiewicz. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

a.d.3.5. Pismo WS-04.6220130.2021.LP z dn. 08.11.2022r. - Obwieszczenie PMK. 

Komisja przyjęła do wiadomości. 

 

a.d.3.6. Pismo ZWG.7240.13.2022 Gmina Kocmyrzów -Luborzyca- dot. przedłużenia linii autobusowej 117. 

Głos zabrali K. Frankiewicz, Z. Gawłowski, A. Dziedzic, Z. Rajski, S. Stroński, S. Adamczyk, J. Wójcik, L. 

Zaleński. 

Komisja po zapoznaniu się z otrzymaną korespondencją Gminy Kocmyrzów-Luborzyca oraz Zarządu 

Transportu Publicznego w Krakowie opiniuje pozytywnie wydłużenie linii miejskiej nr 117 przez Dojazdów do 

Kocmyrzowa. 

Na podstawie pozytywnej opinii Komisji Budownictwa zostanie przygotowana Uchwała Zarządu-jednogłośnie. 

                                                                            

 

 



a.d.3.7.Pismo p. Jana Zabagło z dn. 21.11.2022r. dot. istniejącego ciągu pieszego /chodnika od ul. Juliusza 

Kleinera do Al. Solidarności węzeł komunikacyjny tramwajowo-autobusowy MPK ,,Kombinat”. 

W związku z oczekiwaniami mieszkańców szybkiego rozwiązania, Komisja wnioskuje o budowę tymczasowego 

chodnika/ciągu pieszego. 

Komisja postanowiła przesłać sprawę w trybie pilnym do: 

1.Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

2.Wykonawcy drogi S7 Widoma –Kraków 

3.Biura budowy drogi S7 

W głosowaniu: Za-jednogłośnie. 

 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

-brak 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

ustalono na dzień 05.12.2022r. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej zakończono o godz.19.20 

 

 

 

Protokołowała                                                                                

Katarzyna Frankiewicz 

 

 

 
                                                                                                          

                                                                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                             

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Katarzyna Frankiewicz 


